
Verksamhetsberättelse 2022
Styrelsen i Lunds Brukshundklubb har under året bestått av:

Solveig Aronsson – ordförande
Susanne Schönbeck– vice ordförande
Daniel Zaar – vice ordförande
Cecilia Hansen – kassör
Ahnna Rasch – sekreterare
Camilla Jannesson – ledamot
Sara Brockstedt - ledamot
Gertrud Malm -suppleant
Birthe Persson– suppleant

Här följer styrelsens översiktliga redogörelse för klubbens 76:e verksamhetsår.

Årets verksamhet har präglats av en återstart efter pandemin. Successivt har vi fått igång en verksamhet som
överträffat våra förväntningar. Detta har lett till att årets resultat har blivit mycket gott i förhållande till budget.

Supportgruppen har även i år utfört ett föredömligt underhåll av anläggningen och vi har fått en fantastisk
service från köket under hela året där så har varit möjligt.
Vår kursverksamhet har varit i gång hela året och vi har fått glädja oss åt nya instruktörer som har gjort att vi
kunnat ha fler valpkurser. Vi har haft stor kursaktivitet inom Hoopers och haft kursverksamhet inom Specialsök.
Klubben har aktiva och framgångsrika träningsgrupper inom alla grenar även inom en för oss ny gren
Mondioring.
Under året har vi också genomfört en träningshelg inom Bruksprov och Lydnadsklass.
Allt detta helt i linje med vår plan att vara en klubb med bred verksamhet.

Vår tävlingsverksamhet har under året återgått till normal hög nivå och vi har även använt hallen för
tävlingsverksamhet både inom agility och tävlingslydnad på ett framgångsrikt sätt. Bruksproven har dock
begränsats bristen på tillgänglig mark.

Klubbens olika tävlingsekipage i alla grenar har varit i träningsgrupper och synts på tävlingsbanorna så snart
detta blev möjligt igen i alla grenar. Klubben har haft flera framgångsrika ekipage på SM som kröntes av ett
SM-guld i Agility.

Vi har även i år haft paus med vår utställningsverksamhet.
BPH verksamheten har under året tyvärr varit vilande på grund av funktionärsbrist. Efterfrågan på BPH är stor.

Deltagarna i våra aktiviteter har varit nöjda, och vi får ofta beröm för vår fina anläggning och våra duktiga
funktionärer.

Styrelsen har haft regelbundna möten under året och har även haft möjligheten till per capsulam-beslut via
mail för att kunna ta beslut om sådant som behövde åtgärdas genast. Under sista delen av året har vi börjat
lägga över arbetet i en digital portal

Vi vill rikta ett stort tack till alla er som på ett positivt sätt arbetat för och deltagit i klubbens verksamhet under
året och vi ser fram emot era insatser under klubbens nästa år.

Ni är alla guld värda!

För styrelsen / ordförande Solveig Aronsson



Specialsök
Under 2022 har undertecknad genomfört och blivit godkänd på SBK:s utbildning till
specialsöksinstruktör. Examination skedde i slutet av maj 2022 på Åhus BK där också de
praktiska delarna av utbildningen var förlagd. Utbildningen kunde genomföras med hjälp av
mina tre projektekipage från Lunds BK – stort tack till Stig Johansson, Sara Määttä Damsby
och Josefine Elias med hundar. Tack också till klubben för tillgång till träningshallen där vi
kunde vistas.
Jag har hållit en ”Förberedande kurs i specialsök” under hösten, med fem deltagare. De har
fått erbjudande om att gå fortsättningskurs med start i januari 2023.
Lunds BK har också varit representerat via Caspian och mig då vi i somras deltog i den av
distriktet anordnade nya lagtävlingen i specialsök, ”Skåne Classic”. Tävlingen är tänkt att
genomföras varje år framöver. I år ingick vi i det vinnande laget.
Jag har också deltagit i Skånedistriktets budgetkonferens i början av november, både som
representant för Lunds BK och distriktets specialsöksgrupp. Redogörelse för vad som sades
under konferensen är skickad på mail till styrelsen.

Camilla Knutsson

Mondioring

Gruppen har byggt ett fo ̈rråd i ena ho ̈rnet av uteplatsen som fo ̈renklar fo ̈rvaringen av alla
"sto ̈rningssaker" och utmaningar som ho ̈r till en ta ̈vlingsplan i mondioring. Det har a ̈ven
samlats ihop da ̈ck och tunnor som a ̈r vanliga pa ̊ en ta ̈vling att ta sig o ̈ver fo ̈r hundarna.

Flera medlemmar i gruppen har ko ̈pt bitdra ̈kt (som hundarna biter i) fra ̊n Belgien vilket har
gjort att vi kunnat träna lite mer på skyddsdelen i gruppen, na ̊gra i gruppen har a ̈ven varit pa ̊
en "tra ̈ningsfigurantutbildning" som ho ̈lls i Svedala fo ̈r att ba ̈ttre la ̈ra sig hur man kan figga i
dra ̈kt.

Under 2022 har tra ̈ningsgruppen i mondioring tappat na ̊gra deltagare men ocksa ̊ fa ̊tt in flera
nya och dessa a ̈r vi glada fo ̈r, gruppen va ̈xer! Det har ocksa ̊ varit ett sto ̈rre utbyte med andra
träningsgrupper mondioring, vilket a ̈r positivt.

Det har anordnats tra ̈ningsdagar och tra ̈ningshelger med extern figurant da ̈r även deltagare
utanfo ̈r Lunds brukshundklubb har deltagit fo ̈r att ha ̊lla nere priset.

Under året har gruppens medlemmar ko ̈pt in en hel del material som inte debiterats
klubben. Under a ̊ret har flera medlemmar varit ute och ta ̈vlat med bra resultat.



Agility

Under 2022 har vi uppna ̊tt fo ̈ljande aktiviteter:

Tva ̊ officiella tävlingar: i juni kl 1 och kl 3 med utla ̈ndsk domare. Detta gav extra antal
startande. En ta ̈vling i augusti klass 1 och 2 med fa ̈rre antal starter då sektorn valde att inte
arrangera dubbla klasser.

Vi arrangerade en inofficiell Blåbärstävling i inomhushallen med stort antal startande

Kurser; Vi har arrangerat Fo ̈rberedande agilitykurs pa ̊ va ̊r- och ho ̈stterminen med instrukto ̈r
Katarina Holme ́r, Dubbel Grundkurs va ̊r- och ho ̈stterminen med Bo Svensson och tre
hja ̈lpinstrukto ̈rer Monika Malcus Nordvall, Helena Ha ̈ggblad och Rebecca Persson,
Fortsa ̈ttningskurs va ̊r- och ho ̈stterminen samt en Coachgrupp pa ̊ ho ̈stterminen ledda av
Caroline Petersen.

Vi har fo ̈r fo ̈rsta ga ̊ngen i klubbens historia gjort en detaljerad uppföljning av våra kurser i
form av ett enkätsystem fo ̈r att fo ̈lja upp, kvalitetssäkra och fo ̈rba ̈ttra va ̊ra kurser. Enkäten
visade sig bli ett bra verktyg till fo ̈rba ̈ttring och diskussionsunderlag och steg har vidtagits.
Enkätunderlaget togs fram av Caroline Petersen.

En icke instrukto ̈rsledd Träningsgrupp har arrangerats va ̊r- och ho ̈sttermin utomhus och har i
a ̊r fo ̈r fo ̈rsta ga ̊ngen a ̈ven startats upp vintertid i klubbens inomhushall.

Agilitysektorn har varit aktiv och haft fyra mo ̈ten under a ̊ret. I agilityssektorn inga ̊r i
skrivande stund Ahnna Rasch, Bo Svensson, Cecilia Hansen, Erica Nilsson, Ingela Fritzon,
Katarina Holme ́r, Maria Signe Persson, Stefan Fritzon

Vi har kunnat investera i fo ̈rba ̈ttringar och nya inko ̈p till hinderparken. Allt fo ̈r att bibeha ̊lla
en ho ̈g standard, inte minst ur sa ̈kerhetssynpunkt.

Vi har utbildat en A1-instruktör i Monika Malcus Nordvall.

Skötsel och underhåll av agilityplaner, hinder och bodar har utfo ̈rts av Bo Svensson.



Hoopers o Freestyle  2022

Här kommer lite information om Hoopers.
Hoopers är den nya trendiga hundsporten i Sverige, hundsporten för alla hundar.
Hoopers är en sport som går ut på att skicka hunden genom en bana bestående av hoops
(bågar att gå under). Korta tunnlar (1 m och 80 cm höga), gå förbi gate (staket) och tunnor
som ska rundas.
Banan ska byggas med flytande mjuka linjer, inga skarpa svängar eller vridningar. Allt detta
ihop ger en skonsam sport till hunden.

Hoopers har fortsatt under hela 2022. Vi har haft kurs nästan varje vecka under 2022 och
hoppas fortsätta under 2023.

Freestyle är rörelser till musik med trix. Det gäller att hund och förare har ett bra
samarbete. Rolig träning där man själv kan forma sitt program. Rolig sport för många.

● Under september. Oktober och november har vi även haft  en kurs i tips och trix med

musik. Detta ska bli Freestyle och HTM. (Dansa med hund)

● I början av december hade vi tävling i Freestyle och HTM. Första gången i Skåne som

det anordnas tävling i Freestyle.

Rallylydnadsgruppen
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● Rallylydnadstävling 22 maj

○ Fortsättning A och B  49 starter
○ Avancerad A och B 50 starter

● Träningsgrupp 10-15 st : Aktiv i princip hela året
●

Karin Berggren och Karin Gustafsson höll Rallylydnad nybörjarkurs  med start  7/4  6 tillfällen
och 7 deltagare.



Verksamhet - Gräsklippning

Under detta år har jag (Ingvar) ansvaret för klippning av gräset på klubbens plan utom den
yta som disponeras av Agility och som Bo Svensson har ansvarat för. Total yta 28.000 kvm
varav Agility 5.000 kvm.

För klippning av gräset har jag också fått hjälp av Mia Johansson och även anlitat extern
klippare, Jeroen Nouwt.
● Under juni och juli klippte Jeroen tre gånger och för det fakturerade han 2500 kr per

gång.
● Med klubbens klippare har vi klippt totalt 6 gånger. Det tar 6 timmar att klippa hela

ytan utom Agility delen.
● Jag har köpt bensin till klipparen för 2.153 kr.
● Klipparservice: Bo och jag har bytt alla knivar och Bo har bytt drivremmen.


